
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Plumlov, Rudé armády 300, 798 03 Plumlov 

 

Datum konání: 20. května 2024 

Přítomni: Alexandr Bureš, Mgr. Tomáš Polák, Mgr. Blanka Vlachová, Bc. Tomáš 

Weber, Bc. Silvie Soldánová, Mgr. Simona Zapletalová 

Omluveni: Ing. Hana Marková 

 

1. Školská rada byla seznámena s hospodářským výsledkem školy za rok 2023  

a schválením rozpočtu na rok 2024. 

2. Školská rada byla informována o výsledcích zápisu do 1. třídy (39 žáků u zápisu, po 

odkladech školní docházky nastoupí do prvního ročníku 37 žáků). 

3. Členové školské rady byli informováni o počtech a situaci ukrajinských žáků, 

organizaci a nastavení výuky.  

5. Informace o ukončení školního roku. 

6. Školská rada byla seznámena s plánovanými opravami na prázdniny: 

 rekonstrukce učebny matematiky, 

 výměna dlažby ve vestibulu, 

 instalace interaktivního panelu, 

 rekonstrukce bývalé kantýny, 

 rekonstrukce dvou koutů s umyvadly ve třídách prvního stupně. 

7. Členové školské rady byli informováni o organizačních opatřeních v souvislosti se 

snížením finančních prostředků na nepedagogické pracovníky. 

8. Členové školské rady se zabývali podnětem jednoho z rodičů, který navrhl změnu 

klasifikačního řádu. Podnět byl zamítnut. 

9. Členové školské rady byli seznámeni s průběhem, změnami a výsledky přijímacího 

řízení. 

10. Členové školské rady byli informováni o proběhlých kontrolách a jejich výsledcích 

 Finanční kontrola z Olomouckého kraje  - finance roku 2023 

 KHS – měření soli v polévce 

 KHS – hloubková kontrola školy na podnět 

 ČŠI – kontrola na podnět 

 

Diskuse 

 ceny energií 



 plánované školní akce – školní výlety, slavnostní ukončení školního roku na 

zámku 

 platby obědů znevýhodněných žáků – zatím Women for Women, od příštího 

roku Olomoucký kraj 

 snížení PH max školy, škola nebude moci tolik dělit skupiny a zavádět 

tandemovou výuku 

 parametrizace asistentů pedagoga odložena 

 zpracování projektů:  

 rozvody elektřiny 

 solární panely 

 rekonstrukce tělocvičny 

 podání projektu na workoutové hřiště 

 připravovaná revize RVP 

 Předškoláček – projekt, kdy do základní školy jezdí od ledna do března budoucí 

prvňáčci, se setkal s velmi pozitivními reakcemi 

 

 

 

Zápis vypracoval Tomáš Polák dne 20. května 2024. 

 

Předseda Školské rady při ZŠ Plumlov Alexandr Bureš   ______________ 

                  podpis 


